
Minnesanteckningar från Bildningsnämndens presidies möte med representant från elevrådet på 
Liljeborskolan måndag 2020-12-14.

Närvarande: NN (elevrepresentant), Mikael Skeensgård, Malin Ekblad, Mathias Andersson, Lars 
Mikkelä

Mötet initierades av presidiet efter att elevrådet 7-9 på Liljeborgskolan skickat in ett 
elevmedborgarförslag som bifogas.

Följande punkter behandlades:

 Trängsel i kollektivtrafiken
eleverna upplever trängsel på både lokalbussar och regionbussar.
Kommunens kontakter på tjänstemannanivå med Skånetrafiken har hittills inte fått gehör.
-> NN (elevrepresentant kompletterar under eftermiddagen uppgifter om vilka linjer det 
gäller i mail till Lars
-> Lars vidarebefordrar elevmedborgarförslaget och dessa uppgifter till regionstyrelsens 
ordförande.
(Efter samtal med kommunstyrelsens ordförande går mailet först till kollektivtrafikens 
ordförande)

 Matportionerna (grab&go) upplevs som för små
-> Hanteras i första hand lokalt på skolan av Mikael

 Eleverna upplever trängsel i köer till matsalen och i korridorer
-> Hanteras av Mikael i samarbete med elevrådet på skolan

 Eleverna upplever trängsel även ute i samhället
-> Kommunen har inte några verktyg för att hantera detta

Lars Mikkelä
Ordförande i Bildningsnämnden 


